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Riitta Katajamaa, sisäilma-asiantuntija, puheenjohtaja 
Mervi Heikkinen, rehtori 
Pia Gummerus, terveystarkastaja 
Pertti Elg, rakennusmestari 
Simo Aravuori, työsuojeluvaltuutettu 
Kati Aalto, työterveyshoitaja 
Virpi Liukkonen, kouluterveydenhoitaja 
Veera Kallioranta, huoltajien edustaja 
Sirpa Salo, henkilökunnan edustaja 
Sanna Värri-Blomfelt, sihteeri 
 
 
 
    
Esityslista 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat  
 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 
 

a. Työterveydenhuolto  
  

Ei ole tullut ilmoituksia. 
 

b. Oppilaiden terveydenhuolto  
 
Ei ole tullut ilmoituksia. 
 
c. Esimiehen tieto  
 
Yksi ilmoitus tullut. Erilaisia oireita. 
 
d. Tarvitaanko kysely kohteesta 
  

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
 
a. Tutkimukset 
 

b.  Korjaukset 
 

Ikkunatiivistysten osalta työt ovat kesken. 



 
Kellaritilat on nyt alipaineistettu muihin tiloihin nähden ja hajuhaittaa ei pitäisi enää 
olla.  
Käyttäjien mukaan hajuhaitta on kuitenkin edelleenkin voimakas varastossa, jossa 
säilytetään mm ulkoleikkivälineitä ja joulukoristeita. Haju on viemärimäinen. Tiloissa 
on wc tila ja lavuaari, jotka voivat kuivua ja aiheuttaa hajuhaittaa. Varastossa 
säilytettäville tavaroille ei ole muuta paikkaa. 
 
c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely 
 
d.  Viestintä, tiedotus, koulutus 
 

4. Uudet toimenpiteet  
 
Pyritään tyhjentämään kellaritila niin, että ei ainakaan sisätiloihin siirrettäviä tavaroita 
säilytettä tässä tilassa. Rehtori Mervi Heikkinen ottaa asian hoitoon ja etsii 
varastotiloja muualta. Pyritään selvittämään mistä hajuhaitta johtuu. 
 
Lokakuun puolivälistä lähtien alakerran paine-eromittauksien mukaan alipaine on 
kasvanut kivikoulussa. Riitta Katajamaa on selvittänyt asiaa yhdessä Freesi-
asiantuntijoiden kanssa, eikä paine-eromittauksista käy ilmi, että alipaineisuus tai 
alipaineisuuspiikit johtuisivat kellarin alipaineistamisesta. Piikit paine-eroissa eli hyvin 
lyhyet vaihtelut paine-eroissa voivat johtua esimerkiksi tuulen vaikutuksesta.   
 

5. Viestintä 
 
Koska ikkunatiivistykset ovat vielä kesken, tehdään tiedote koteihin vasta vuoden 
alusta, kun tiivistykset on tehty. 

  
6. Seuraavan kokouksen sopiminen 

 

Seuraava kokous 14.2.2022 klo. 15-16 


